

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR RESTRICTED  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

L/3299  
19 December 1969  
Limited Distribution

Original: English/  
anglais

SCHEDULE I - COMMONWEALTH OF AUSTRALIA

Invocation of Paragraph 5 of Article XXVIII

The following communication has been received from the permanent mission of Australia.

1. The Government of the Commonwealth of Australia hereby notifies the CONTRACTING PARTIES that it reserves the right for the duration of the three-year period beginning 1 January 1970, to modify its schedule in accordance with paragraph 5 of Article XXVIII.

2. The work associated with the expression of Australia's schedule (Schedule I) in terms of the Brussels Tariff Nomenclature, though well advanced, has not yet been completed.

LISTE I - COMMONWEALTH D'AUSTRALIE

Recours au paragraphe 5 de l'article XXVIII

La mission permanente de l'Australie a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après.

1. Le gouvernement du Commonwealth d'Australie notifie par la présente aux PARTIES CONTRACTANTES qu'il se réserve le droit, pendant la période triennale commençant le 1er janvier 1970, de modifier sa Liste conformément aux dispositions du paragraphe 5 de l'article XXVIII.

2. Les travaux relatifs à l'établissement de la Liste de l'Australie (Liste I) sur la base de la Nomenclature tarifaire de Bruxelles, quoique bien avancés, ne sont pas encore achevés.